
eGov-Zastupiteľstvo, dokument generoval: , vytvorené: 29.03.2024 o 10:04 Strana 1 z 2

MESTO  HANDLOVÁ
Nám.  baníkov  7  Handlová  97251

Materiál z rokovania orgánu:

  Mestské zastupiteľstvo

  riadne zasadnutie, dňa 27.02.2020 o 14:00

17.

INTERPELÁCIE

Materiál obsahuje:

  - Zápis z rokovania

ZÁPIS  Z  ROKOVANIA:

Primátorka mesta informovala, že dva dni pred konaním mestského zastupiteľstva dostala písomnú
interpeláciu od poslanca Daubnera. Položil dve otázky, ktoré primátorka prečítala s tým, že
odpovede budú vypracované písomne v zákonnej lehote 30 dní. 

“Je možné v súčinnosti s HBP PD vyriešiť neudržateľnú dopravnú situáciu na Lipovej ulici1.
pred ubytovňou HBP?  V lokalite je síce jednosmerná premávka, ale vôbec nie sú riešené
parkovacie miesta, chýba chodník pre chodcov, stojisko pre smetné nádoby z ubytovne je
neoprávnene využívané na mestskej komunikácii s čím súvisí aj udržiavanie poriadku v
okolí.”

“Je možné predložiť poslancom vyhodnotenie činnosti Mestskej rady za rok 2019 v2.
podobnom rozsahu, v akom predkladajú správy predsedovia jednotlivých komisií? Súčasne
zvážme, opodstatnenosť fungovania Mestskej rady v súčasných podmienkach, kedy sa javí
ako lepšie riešenie zvolávať pracovné stretnutia poslancov.”

Poslankyňa Baranovičová k intepreláciám podotkla, že obyvatelia Lipovej ulice cez ňu podali
petíciu kvôli parkovacím miestam. Na petíciu im bolo odpovedané, že nové parkovacie miesta sa
tam teraz zriaďovať nemôžu. Je naďalej v kontakte s obyvateľmi ulice a dohodli sa, že v súčinnosti s
odborom výstavby nájdu spôsob a pokúsia sa svojpomocne parkovacie miesta zabezpečiť.

Tomáš Arvay upozornil na nebezpečné miesto na Mostnej ulici v blízkosti mostu pre peších v
blízkosti čerpacej stanice. Chýba tam kus zábradlia a chodník hraničí prudkým zrázom k rieke. Má
za to, že poškodenie zábradlia nastalo počas povodní, bolo by dobré toto miesto zabezpečiť
ochranným zábradlím. Zároveň sa opýtal, či je možné tento chodník, ktorý smeruje k sídlisku
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ošetriť z dôvodu, že panelový chodník po dažďoch drží vodu a vytvára hlboké kaluže, čím sa stáva
nepriechodný. Na interpeláciu pripraví písomnú odpoveď Jozef Čaplár. Radoslav Iždinský
pripomenul, že zábradlie chýba na viacerých miestach pozdĺž Handlovky. Jozef Čaplár povedal, že
je to otázka peňazí. 

Občiansky podnet podala pani Nguyen. Starší obyvatelia mesta ju upozornili na dvory na
Prievidzskej a ČSA, kde majú rozbité nádvoria a odmietajú ich tam doviezť sanitky. Pozemok pod
domom je vlastníctvo majiteľov bytov, okolie patrí mestu. Doteraz sa o to starali, teraz už sú starí a
nevládzu. Jozef Čaplár povedal, že medziblokové komunikácie nikdy neboli riešené, lebo to
nedovoľoval rozpočet mesta. Pred dvoma mesiacmi sa schvaľoval rozpočet na tento rok, kde boli
predložené všetky požiadavky z minulosti, v schvaľovacom procese sa však  ani jedna komunikácia
neschválila. Oddelenie výstavby to môže zmapovať, pripraviť rozpočet a dať ako návrh do rozpočtu
na budúci rok. Z dôvodu stavu rozpočtu sú však teraz investície zabrzdené. 
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